
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr XLVIII/2022 

XLVIII Sesja w dniu 19 października 2022  

Obrady rozpoczęto 19 października 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:04 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Katarzyna Jóźwiak 

7. Beata Kmito 

8. Jarosław Kopyciński 

9. Justyna Korybska 

10. Agnieszka Kościelska 

11. Anna Maciuszonek 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary, 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko - Sekretarz Gminy Młynary, 

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary, 

4. Karolina Przygoda – mecenas. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XXXVIII Sesji Rady sesji rady miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej 

witając wszystkich zebranych. 

W obecnym momencie na obradach Sesji było 10 radnych, co stanowi Kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że od Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury wpłynął wniosek o zdjęcie z porządku obrad uchwały w 

sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 



przestrzennego miasta i gminy Młynary, co związane jest z koniecznością naniesienia 

drobnych zmian, by uchwała mogła być podjęta na kolejnej sesji. 

Głosowano w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Młynary. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga 

Orłowska 

Radni głosowali ręcznie. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał, kiedy będzie dostępny protokół z posiedzenie Komisji 

Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że przed kolejną sesją Rady Miejskiej. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

14.09.2022 r. oraz z XLVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

26.09.2022 r. 

Radni nie mieli uwag do protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 14.09.2022 

r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga 

Orłowska 

Radni głosowali ręcznie. 

 



Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

26.09.2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga 

Orłowska 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z pracy burmistrza od 15.09.2022 r. do 19.10.2022 r. 

 

Pani Maria Słomska zapytała o termomodernizację budynku szkoły w Młynarach i spotkanie 

z Przedstawicielem Konserwatora Zabytków. Czy są już konkretne zalecenia, czy były to 

wstępne uzgodnienia. Czy poza wymianą okien w starszej części budynku szkoły, innych 

poważnych zaleceń nie ma? 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że jedynym zaleceniem była wymiana okien. Poinformowała, 

że będzie szukała dofinansowania z programu ochrony zabytków na wymianę okien. 

 

Pan Andrzej Florczyk zapytał na jakim etapie są prace w oczyszczalni ścieków. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że na 15 listopada mają być gotowi do odbioru. 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie mieli interpelacji i pytań. 

 

6. Wnioski sołtysów. 

 

Nie było wniosków Sołtysów. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022-2036, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwał w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2020 -2036 oraz 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2022. 

 

Pani Maria Słomska zapytała, skąd Pani Skarbnik wzięła 200 tyś. zł na odsetki od kredytów. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że pieniądze pochodzą z dofinansowania samorządów, o 

których wcześniej wspominała. 



Pan Maria Słomska zapytała o 50 tyś zł za podopiecznych Gminy Młynary i ile gmina 

przeznacza na utrzymanie wszystkich podopiecznych w ciągu roku. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że kwota ta również pochodzi z dofinansowania samorządów. 

A gmina na dofinansowanie podopiecznych przeznacza kwotę 362 200,00 zł. Jest to zadanie 

w całości finansowane przez gminę. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał, jaki jest udział z wpływu podatku dochodowego od osób 

fizycznych, czy jest to uznaniowe czy systemowe. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że wynika to z ustawy o dochodach. Minimalna kwota dla 

każdego samorządu to kwota 2,8 mln.  

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy gmina może pomagać rodzinom, aby osoby starsze nie 

trafiały do domów opieki społecznej.  

Pani Burmistrz powiedziała, że były podjęte starania, aby nie umieszczać pani w Domu 

Pomocy Społecznej, ale na wyraźną prośbę samej zainteresowanej, została umieszczona w 

domu pomocy. 

Pani Sekretarz powiedziała, że wynikało to z potrzeb tej Pani, uwarunkowań chorobowych, 

ponieważ nie jest ona w stanie samodzielnie funkcjonować.  

Pani Burmistrz powiedziała, że sama chęć przebywania w takim domu nie jest przesłanką, 

musi być powód, by osoba taka mogła przebywać w DPS.  

Pan Tadeusz Wandrowski zabrał głos na temat umieszczania osób uzależnionych od alkoholu 

w ośrodku leczenia przymusowego, za które płaci gmina. 

Pani Burmistrz omówiła procedurę związaną z umieszczaniem takich osób w ośrodku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022-2036. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga 

Orłowska 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2022 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 



Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2022 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga 

Orłowska 

 

c) przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Młynary na rok 2023, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zmianę w uchwale. 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Młynary na rok 2023, 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Małgorzata Dzięcioł, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

PRZECIW (1) 

Regina Chabros-Dusza 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Andrzej Florczyk 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga 

Orłowska 

 

d) zmieniająca Uchwałę Nr XLII/288/2022 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 03.03.2022 r. 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 



Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę Nr XLII/288/2022 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 03.03.2022 r. w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga 

Orłowska 

 

e) określenia przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Młynary, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Młynary oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków, 

 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

określenia przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Młynary, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Młynary oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga 

Orłowska 

 

f) opłaty targowej, 

 

Radni nie mieli uwag. 



Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

opłaty targowej, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga 

Orłowska 

 

g) zmiany uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówce oświatowej prowadzonych przez Gminę Młynary, 

 

Pan Andrzej Florczyk zapytał kto wnioskował o zmianę uchwały. 

Pani Sekretarz powiedziała, że zmiana uchwały wymuszona jest zmianą w przepisach 

oświatowych, które wprowadzają nową funkcję, nazywając opiekuna stażu mentorem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i placówce oświatowej prowadzonych przez Gminę Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga 

Orłowska 

 

h) ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym 

w publicznym przedszkolu prowadzonym przez Gminę Młynary. 

 

Radni nie mieli uwag. 



Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym 

w publicznym przedszkolu prowadzonym przez Gminę Młynary. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga 

Orłowska 

 

i) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Młynary 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji o odczytanie opinii. 

Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał opinię. 

Pani Burmistrz poinformowała, że 25 października 2022 r. odbędzie się posiedzenie 

pojednawcze z powództwa cywilnego Pani Burmistrz przeciwko Pani Irenie Majzner byłej 

Sołtys w związku z pomówieniami i szkalowaniem dobrego imienia Pani Burmistrz. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy po tym terminie sprawa zostanie definitywnie 

zakończona i nie będzie już problemów z Sołectwem Zaścianki. 

Pani Burmistrz powiedziała, że ma nadzieję, że wybór nowego sołtysa sprawi, że nie będzie 

już problemów z tym sołectwem. Natomiast za działania Pani Ireny Majzner nie może 

odpowiadać. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał, czy skarżący był na posiedzeniu komisji, bo to powinno 

znaleźć się w opinii. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedziała, że skarżąca nie była obecna na komisji. 

Informacja o nieobecności skarżącej odnotowana będzie w protokole z posiedzenia komisji, a 

nie w opinii.  

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 



 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga 

Orłowska 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że nie było interpelacji, zapytań i wniosków. 

 

9. Sprawy różne. 

Pani Maria Słomska zapytała o nowe stawki za energię elektryczną na nowy rok, czy już coś 

jest wiadomo, czy będzie wzrost cen, jak zostanie to zabezpieczone w budżecie i jak gmina 

sobie z tym poradzi. 

Pani Burmistrz powiedziała, że rząd wprowadził limit na stawki za energię elektryczną. 

Przetarg na energię się nie rozstrzygnął. Będzie ogłoszony kolejny. W budżecie zostanie 

przyjęta kwota założona przez rząd.  

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że cena energii jest jedną ze składowych kosztów. Zapytał, 

czy wiadomo, jak wyglądają zmiany taryf przesyłowych. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że tego nikt nie wie. Poinformowała, że są plany związane z 

dystrybucją węgla przez samorządy. Omówiła temat związany z planowaną dystrybucją 

węgla, kosztów z tym związanych oraz organizację sprzedaży. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy firma z terenu Młynar mogłaby pomóc gminie w 

dystrybucji węgla. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że firma na pewno nie będzie zainteresowana, ponieważ jest to 

dla niej konkurencja. Pomysł na dystrybuuję węgla jest, trzeba poczekać na podpisanie 

ustawy. Jutro ma odbyć się wideokonferencja z ministerstwem w tej sprawie.   

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał o przystąpienie do przetargu na energię elektryczną. 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że gmina przynależy do olsztyńskiej grupy zakupowej. Na ten rok 

jest gwarancja niezmienności ceny. Jeśli ceny energii drastycznie wzrosną gmina będzie 

zmuszona wyłączać oświetlenie uliczne. 

Pani Sekretarz powiedziała, że modernizacja oświetlenia ulicznego spowodowała, że już teraz 

mamy dużą oszczędność w zużyciu prądu. Uważa, że był to dobry krok, który spowodował, 

że teraz znacznie mniej płacimy za oświetlenie uliczne. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o ramy czasowe modernizacji oświetlenia.   

Pani Burmistrz powiedziała, że umowa została podpisana na 4 lata.  



Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że pismo w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność burmistrza zostanie przesłane skarżącej. Poinformował o terminie kolejnej sesji 

Rady Miejskiej.  

10. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XLVIII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 
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